
 
 

Schriftelijke vraag: 
 
Vraagnummer: S- 591 (2022-004564)  
 
Datum indiening: 17 februari 2022 
 
Onderwerp:  Gang van zaken Wob-verzoek renovatie, herinrichting Griend Elst Ov. 
 
Naam indiener: Ard op de Weegh 
 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Inleiding/Aanleiding 
Naar wij hebben begrepen, publiceert onze rekenkamercommissie binnenkort een rapport 
naar (toepassing van) de Wob in Overbetuwe. Wij zien uit naar dit rapport en de conclusies 
over mogelijke verbeteringen in de praktijk in onze gemeente. 
 
Tegelijkertijd stootten wij recent op de gang van zaken rond een Wob-verzoek over de 
renovatie, herinrichting van de Griend in Elst.  
Op 3 juni 2021 heeft B&W een besluit genomen over genoemd Wob-verzoek (uw kenmerk 
21uit11600) dat er op neer komt dat over genoemd onderwerp geen stukken beschikbaar 
zijn bij de gemeente. 
Dit terwijl dit aantoonbaar niet waar kan zijn, tenzij de gemeentelijke verplichtingen op grond 
van de archiefwet etc. grof zijn geschonden. Immers, de uitnodiging voor een inloopavond 
voor bewoners in ‘Onder de Toren’ op 29 januari 2020 (uw kenmerk 20uit01071) is alleen al 
een stuk dat in het kader van het Wob-verzoek op tafel had moeten worden gelegd. En de 
inhoud van de uitnodiging maakt het niet voorstelbaar dat er naast deze uitnodiging ook 
verder geen stukken (of e-mails) zijn.  
 
Onze vragen. 
  

1. Hoe kijkt u aan tegen de afhandeling van genoemd Wob-verzoek? Bent u van mening 
dat de inwoners opnieuw naar de rechtbank Gelderland moeten stappen of bent u 
bereid opnieuw naar het Wob-verzoek te kijken? 
 

2. Kunt u ons informeren over de stand van zaken rond de renovatie, herinrichting van 
de Griend en de ontwikkelingen sinds medio 2019 op dit dossier (vanaf de aanloop 
naar de inloopavond)? Welke stukken kunt hierover ook met de raad delen? 
 

3. Met welke zoekslag is destijds gezocht in de aanloop naar het besluit van 3 juni 2021, 
kunt u dit specificeren? Zijn hierbij ook relevante individuele mailaccounts op 
overbetuwe.nl doorzocht? Zo nee, waarom niet en bent u bereid dit alsnog te doen? 
 

4. Welke conclusies verbindt u aan de gang van zaken rond het project ‘renovatie, 
herinrichting van de Griend in Elst’ voor toekomstige archivering om te komen tot een 
ook voor betrokken inwoners transparante basis voor besluitvorming? 

 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
 
Ondertekening: 
Ard op de Weegh, Burgerbelangen OverBetuwe (BOB) 


